
 

 
 

Zápisnica č. 4/2024 

zo zasadnutia Komisie školstva, sociálnych vecí a zdravotníctva 

pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava-Vajnory, 

konaného na Miestnom úrade mestskej časti Bratislava-Vajnory 

dňa 10.09.2024 

 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2.  Návrh VZN 5/2024 o poskytovaní finančnej výpomoci obyvateľom mestskej časti Bratislava-Vajnory 

3.  Informácia o poskytovateľovi sociálnej služby – Zariadenie pre seniorov 

4.  Informácia o poskytnutých jednorazových  finančných výpomociach 

5.  Rôzne  

 

 

 

 

Prítomní: Soňa Molnárová, Jana Besedová, Martina Reháková, Iveta Izakovičová, Jana 

Grebečiová, Edita Straková, Tibor Kráľ, Andrea Vajdová       

 

Ospravedlnené:    Mária Horváthová, Marcela Virághová 

 

Hosť:  Kamil Homoľa 

 

 

 

1. Otvorenie 

 

Zasadnutie zahájila Ing. Soňa Molnárová a oboznámila členov komisie s programom zasadnutia.   

 

2. Návrh VZN 5/2024 o finančnej pomoci obyvateľom mestskej časti Bratislava-Vajnory 

 

Pani Molnárová informovala členov komisie a dala hlasovať o  novom návrhu VZN 5/2024 - Všeobecne 

záväzné nariadenie o finančnej pomoci obyvateľom mestskej časti Bratislava-Vajnory, ktorým sa mení 

výška jednorazového finančného príspevku pri narodení dieťaťa zo 70€ na 100€. 

 



Uznesenie k bodu 2 

Komisia školstva, sociálnych vecí a rodiny odporúča miestnemu zastupiteľstvu prerokovať a schváliť 

Všeobecné záväzné nariadenie o finančnej pomoci obyvateľom mestskej časti Bratislava-Vajnory 

 

Hlasovanie : Za: 8  Proti  :0  Zdržal sa: 0 

 

      

 

   3.  Informácia o poskytovateľovi sociálnej služby – Zariadenie pre seniorov 

 

Pani Molnárová informovala členov komisie, že aktuálne stále prebieha kolaudácia budovy. Na  

miestnom úrade sa boli prezentovať zatiaľ štyria záujemci o prevádzkovanie zariadenia pre seniorov. 

Pani Molnárová uviedla, že z dôvodu neskolaudovania budovy do dnešného dňa / opakované merania 

hluku -výťah, kotolňa/, zariadenie nebolo zaradené do siete poskytovateľov sociálnych služieb a tým 

pádom nebola možnosť podať žiadosť o finančný príspevok z MPSVR / podáva sa v období od 

01.07.2024 do 31.08.2024 na ďalší rozpočtový rok/ a tým pádom budú klienti zariadenia, ak sa 

v budúcom roku otvorí samoplatci, t.j. platby pre nich budú vyššie/ cca 1500€ na mesiac/. 

 

 

    4.  Informácia o poskytnutých jednorazových finančných výpomociach  

 

Tajomníčka komisie informovala 14  žiadostiach o jednorazové finančné príspevky pri narodení dieťaťa, 

uvítanie detí do života bude v mesiaci október 2024 a o jednej žiadosti o jednorazový finančný 

príspevok vo forme pomoci preplatenia ŠKD a režijných nákladov na stravu dieťaťa, ktoré navštevuje 

prvý ročník ZŠ Kataríny Brúderovej , kde matka je evidovaná na ÚPSVR a otec vo výkone trestu. 

 

Hlasovanie : Za: 8  Proti : 0  Zdržal sa: 0 

 

   5. Rôzne 

Pani Molnárová informovala členov komisie o riešení situácie s bábätkom, ktoré kočíkujú starší 

súrodenci po uliciach mestkej časti a niekedy nechávajú dieťa osamote. Matka dieťaťa bola pani 

Molnárovou telefonicky o danej situácii informovaná, na všetky hrozby konania starších detí 

upozornená s prísľubom nápravy z jej strany. 

Pani Molnárová informovala členov komisie o úspešnom zahájení školského roka, o akcii DOD na ZŠ 

Kataríny Brúderovej  dňa 18.10.2024 pre žiakov a rodičov. 

Pani Molnárová uviedla, že akcia Dni Vajnor je pre nepriazeň predpovede počasia v dňoch 14-15.9.2024 

zrušená. 

Pani Straková za ZO JD sa dotazovala na možnosť dotácie na kúpu notebooku pre účely spolku 

v hodnote cca 300€, podá žiadosť o dotáciu.  

Pani Besedová uviedla, že za ZŠ Kataríny Brúderovej podala prihlášku do programu „Mesto pre deti“ 

cez ktorý sa môžu škôlky a školy z mestskej časti uchádzať o zlepšenie dopravných riešení a úpravu 

verejného priestoru s cieľom zvýšiť bezpečnosť v ich okolí. 



Pán Kráľ uviedol, že aktuálne školu navštevuje 460 detí, má dostatok odborných a pedagogických 

zamestnancov  pre riadny priebeh vyučovania. 

Pani Besedová poďakovala pánovi riaditeľovi školy, že bola vytvorená družina aj pre 4. ročník. 

Dotazovala sa na možnosti prenájmu telocvične, aktuálne v tomto období sa podávajú žiadosti /podali 

futbalisti, volejbalisti, hádzanári/. Nová telocvičňa nie je určená na loptové hry, je možnosť prenájmu 

v poobedných hodinách do 17tej na tanečné aktivity, cvičenia a pod.  

 

Na záver sa predsedníčka poďakovala členom za aktívnu účasť počas rokovania komisie a ukončila 

rokovanie.  

 

 

 

Ing. Soňa Molnárová  

predsedníčka komisie 

 

Zapísala: Andrea Murati, tajomníčka komisie 

Bratislava, dňa 11.09.2024 

 


